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Til stede:    Afbud: 
Anders Rohr Jørgensen   Tobias Skovmose 
Lars Schack Jessen   
Keld Vestergaard 
Claus Pedersen 
Winni Bonnichsen 
Stine Mølgaard Jensen 
Gurli Thøgersen 
Peder Tørnqvist 
Marianne Gøgsig 
 
 
Dagsorden 
 

1. Underskrift af referat fra bestyrelsesmøde 03jan23 
 

2. Punkter fra formanden 
a. Økonomi for foreningen 
b. Trafik- og parkeringsudvalget 

i. Ribe Bykernes Beboerforening vil sætte pullerter op, så det meste af 
centrum af Ribe bliver fredet. Bl.a. ønsker de at spærre Dagmarsbroen 

ii. Vi skal snakke om, om Domkirkepladsen i perioder skal spærres helt for 
trafikken – f.eks. i højsæsonen. I alle andre måneder kan man lade 
pladsen være åben som normalt.  

iii. Lige nu diskuteres der bl.a. også lastbiler (og lastbilers størrelse) i 
centrum af byen. Det bliver en udfordring for butikkerne at få leveret 
varer, hvis lastbiler bliver forbudt i centrum.  

iv. Der er opbakning fra bestyrelsens side til, at Domkirkepladsen bliver 
spærret af i perioder, dog ikke hele tiden.  

 
3. Punkter fra næstformanden 

a. Julekoncert 2023 
i. Vi har pt. reserveret Domkirken til julekoncert den 17. december og skal 

til at finde ud af hvem vi kan få til at spille. 
ii. Mulighederne pt. er: Jesper Lundgaard, Kaya Brüel og Ole Kibsgaard, 

Anette Heick.  
iii. Der er stemning for at kigge videre ind i Anette Heick og Jesper 

Lundgaard.  
iv. Vi vil gerne afholde en god julekoncert, som stadig er til at betale, og at vi 

som forening gerne skal have et overskud.  
b. Sponsorat til Skjern Bank, til foredrag med Peter Ingemann 

i. Skjern Bank har spurgt om Ribe Handel vil bakke økonomisk op om 
foredraget med Peter Ingemann, imod at få billetter vi kan dele ud til 
vores medlemmer. Støtten ligger i 10.000 kr.  

ii. Lars spørger, om det hører sig til, at et sådan event har relevans for en 
handelsstandsforening.  

iii. Vi bliver enige om, at Claus vender retur til Skjern Bank for yderligere 
dialog omkring støttens størrelse.  
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4. Punkter fra koordinator 
a. Møde med Hilmar og Høghsberg 24/1 og Jysk Fynske Medier 6/2 

i. Marianne har haft møde med ovenstående og er i gang med at finde ud af 
hvordan vores markedsføringsplan kunne se ud for 2023.  

ii. Vi skal generelt selv til at tage mere ejerskab på egne sociale medier, ved 
f.eks. selv at lave konkurrencerne, frem for at Radio Globus eller andre 
laver konkurrencer for os, på deres platforme. På den måde får vi skabt 
mere kendskab omkring os og Ribe.  

iii. Desuden skal der generelt mere fokus på de sociale medier og online 
markedsføring, frem for trykt markedsføring.   

iv. Vi går endnu mere i dybden med ny markedsføring på mødet den 28. 
februar.  

 
b. Status på Påsken 

i. Vi kommer ikke til at ansøge om at holde helligdagsåbent Skærtorsdag, da 
vi ikke kan opfylde kravet om, at der skal være en såkaldt ’særlig 
lejlighed, med karakter af festival/byfest’ for at kunne få dispensation.  

ii. Planlægning af Påsken er dog mere eller mindre afsluttet og vi kører i 
store længder det samme program som sidste år.  

iii. Marianne afventer grønt lys fra Jonas fra Ribe Camping, der kommer til at 
køre med sit tivolitog gennem byen. Toget er på vej til syn.  
 
 

c. ’Eventdage’ 28.-29. april – hvad skal der ske?  
i. Marianne og Keld sætter sig sammen den 20. februar og snakker om 

eventet.  
 

d. Nye medlemmer af Ribe Handel 
i. Skousen og Backhaus er blevet medlemmer 

 
e. Liste over ikke-medlemmer 

i. Der sendes en liste ud over butikker og virksomheder, der endnu ikke er 
medlemmer af Ribe Handel. Så kan vi bedre, i fællesskab, sprede 
budskabet og få flere medlemmer ind i Ribe Handel.  
 

f. Møde med Malene Wonsbek, Varde Handel 
i. Marianne var en tur i Varden den 1. februar og besøge Vardes 

Handelschef, Malene Wonsbek. Formålet var generel sparring. Malene (og 
Varde) sidder med nogle andre udfordringer end vi gør i Ribe Handel, men 
ikke desto mindre var det udbytterigt at høre ind til, hvordan hun griber 
sine opgaver an.  

ii. Malene kommer til Ribe i løbet af april.  
 

g. Julefilm 
i. Der er lavet ny julefilm af Thomas Rytter. Der mangler måske lidt i 

detaljerne, men Marianne sender filmen rundt til hele bestyrelsen, så man 
kan komme med kommentarer.  

 
h. Program for julen 2023? 

i. Der var ikke meget tid til at gå i dybden med dette program, men vi er 
alle enige om, at programmet for julen 2023 bliver meget lig med 
programmet i 2022.  
 

 
Næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 7. marts kl. 8, på Det Gamle Rådhus 

 


